

Service Agreement**First Party: BLUE LINE CONTRACTING COMPANY****CR No: 2055010721****Aramco Vendor Code:10043631****Second party: BASHAYER AL-HARBI FOUNDATION****CR # 2050642538**

Whereas the first party has various contracts with Refineries, Petrochemical Plants, and other Clients within and outside the Kingdom of Saudi Arabia, and the second party after discussions, has agreed to provide subcontractor services to the first party, on the following terms and conditions: -

- 1- The second party will provide all the necessary needs to complete the construction jobs requested by the first party.
- 2- The first party will be responsible for I.D. cards, vehicle stickers, and gate Passes while the second party will provide all the required documents for this purpose of the first party.
- 3- The first party will pay the Second party for services at the rates as agreed.
- 4- Payment will be made within 30 days after receipt of the monthly invoice supported with timesheets signed by the First Party's representative.
- 5- The purpose of this agreement is to obtain gate passes for employees, vehicles, and equipment.

اتفاقية مقاولات من الباطن**الطرف الأول: شركة الخط الأزرق للمقاولات****س.ت: 2055010721****أرامكو رقم: 10043631****الطرف الثاني: مؤسسة بشير الحربي****س.ر: 2050642538**

حيث أن الطرف الأول ينفذ عدة عقود مع المصانع والمعامل البتروكيمياوية وعملاء آخرين داخل وخارج المملكة وقد أبدى الطرف الثاني رغبته في تأمين خدمات للطرف الثاني وليكون مقاول من الباطن حسب الشروط التالية:-

1. يقوم الطرف الثاني بتوفير جميع الاحتياجات اللازمة لإتمام الأعمال الإنشائية التي يطلبها الطرف الأول.
- 2 يكون الطرف الأول مسؤولاً عن تأمين بطاقات وتصاريح دخول العمل للطرف الثاني وكذلك ملصقات المعدات ويكون الطرف الثاني مسؤولاً عن تقديم المستندات والصور المطلوبة لاستخراج مثل هذه التصاريح.
- 3 يدفع الطرف الأول مستحقات الطرف الثاني حسب الأسعار المتفق عليها في طلب الشراء أو العرض المقدم من الطرف الثاني.
- 4 يتم الدفع خلال 30 يوماً من استلام فاتورة الطرف الثاني مدعومة بشهادات وقت موقعة ومعتمدة من ممثلي الطرف الأول.
- 5 الغرض من هذه الاتفاقية إصدار التصاريح للعمالة والسيارات والمعدات.

6- This service agreement is valid from **15.12.2025** to **14. 12. 2028**

First Party: BLUE LINE CONTRACTING COMPANY

(شركة الخط الأزرق للمقاولات)

Date: 15-12-2025

Company Seal & Signature:



Second Party: BASHAYER AL-HARBI FOUNDATION

(مؤسسة بشير الحربي)

Date: 16-12-2025

Company Seal & Signature:



رقم الاشتراك	رقم السجل	الرقم الموحد
375964	2050642538	7033562559

مؤسسة بشير الحربي

رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوظيفي
89451672	14/12/2025	675492

مقدم الطلب
بشائر الحربي

صدر بناء على طلب المشتري دون ادنى مسئولية على معرفة الشريعة والتحقق مسبق
QR أو من www.saudichambers.sa